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ÚVOD 
 

Blíži sa záver kalendárneho roku a ľudia zvyknú 

bilancovať, aký bol. Ten náš bol opäť plný rôznych podujatí 

a súťaží.  

Opäť sa nám toho podarilo veľmi veľa zorganizovať a mnohí 

naši žiaci boli opäť veľmi úspešní a preukázali mimoriadne 

schopnosti a zručnosti.  

O mnohých našich úspechoch a podujatiach si môžete opäť 

prečítať v najnovšom čísle nášho školského časopisu, ktorý sme 

si pre vás spoločne pripravili.  

Prajeme vám príjemné čítanie. 

  

redakčný tím 
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NA SLOVÍČKO S ... 

MGR. RADOVANOM 

ŠEVČÍKOM 
 

 

 

Čo si myslíte o našej škole? 

Našu školu poznám už z minulosti, pretože som ju aj pred 

niekoľkými rokmi študoval. Takže som prišiel do známeho 

prostredia. 

Kde ste študovali? 

V našej škole som získal výučný v odbore čašník. Po škole som 

študoval päť rokov v Poprade na detašovanom pracovisku KU, 

odkiaľ mám štátnicu z ekonomiky a manažmentu. Momentálne 

stále študujem pedagogiku. 

Prečo ste si vybrali práve 

strojopis? 

Strojopis si vybral mňa   
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Ktorá trieda vás najviac zaujala? 

Stále som vo fáze spoznávania tried, preto nemám jednoznačnú 

odpoveď. Myslím si, že každá trieda je niečím výnimočná. 

Napokon, keby sme boli všetci rovnakí, tak by to bola celkom 

nuda. 

Čo učíte okrem strojopisu? 

Okrem strojopisu ešte učím ekonomiku, manažment, technológiu 

služieb cestovného ruchu a podnikanie vo vidieckom cestovnom 

ruchu. 

Prečo ste si vybrali túto školu? 

Chcel som učiť na škole, kde sa pripravujú budúci pracovníci 

cestovného ruchu, pretože celé moje doterajšie pôsobenie bolo 
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v tejto oblasti. Určite zohralo úlohu aj to, že som našu školu 

v minulosti navštevoval. 

 

Čo vás zaujalo na povolaní byť učiteľom?  

Zaujalo ma, že učiteľ sa spolupodieľa na formovaní detí. 

V našom prípade je to už takmer dospelých mladých ľudí, keďže 

sme na strednej škole. Rád by som odovzdával svoje doterajšie 

skúsenosti a vzbudzoval záujem žiakov o prácu v tejto oblasti. 

Žiakom chcem dať obraz ako to v reálnosti funguje a že práca 

v cestovnom ruchu ja krásna, ale aj náročná.  

Kebyže nie ste učiteľ, aké by ste si vybrali povolanie? 

Učiteľom som veľmi krátko. Doposiaľ som pracoval na rôznych 

pozíciách v oblasti zdravotníctva. Pri výbere vysokej školy som 

zvažoval aj  štúdium na Vojenskej akadémii. Napokon som sa 

rozhodol pre cestu v oblasti cestovného ruchu. Možno by bol zo 

mňa teraz vojak.  

Čomu sa venujete vo voľnom čase? 

Na prvom mieste je u mňa rodina, takže najviac času trávim 

práve s ňou. Pravidelne behávam a rekreačne hrám florbal. 

Snažím sa žiť aktívne a rád by som chodil viac na turistiku 

a bicykel.  
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Čo hovoríte na kolegov? 

Stále sa spoznávame, ale myslím, že je tu príjemný kolektív. 

S niektorými kolegami sa poznám dlhšie, pretože mnohí z nich 

pôsobili na škole, keď som ju navštevoval. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Učili ste na inej škole? 

Nokdy som neučil, toto je moja prvá úloha v role učiteľa. Po 

vysokej škole som žil 4 roky v Dubline. Po návrate na Slovensko 

som si vyskúšal podnikanie v gastronómii, ktoré mi veľmi 

nevyšlo. Bola to skvelá 

skúsenosť, len príliš drahá. 

Posledných 5 rokov som 

pôsobil ako vedúci prevádzky 

v hoteli Galeria Thermal 

Bešeňová.  

 

redakčný tím 
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OTVORENIE  

ŠKOLSKÉHO ROKA, 

ADAPTAČNÉ DNI 
 

4. septembra 2023 bol na pôde našej školy 

slávnostne otvorený nový 

školský rok 2023/2024. 

Riaditeľ školy Mgr. Július 

Bruncko na úvod všetkých 

srdečne pozdravil a 

predstavil vedenie školy.  

V krátkom príhovore osobne 

privítal najmä nových žiakov prvého ročníka a ich rodičov, ktorí 

ich v prvý deň stredoškolského štúdia doprevádzali.  

Maturantom poprial krásnu stužkovú slávnosť, úspešnú 

a systematickú prípravu na maturitné skúšky, a bezproblémové 

ukončenie stredoškolského štúdia, a prijatie na vysokú školu. 

Povzbudil aj svoje kolegyne a kolegov, ktorí sú zodpovední za 

celý výchovno – vzdelávací proces. Všetkým na záver poprial do 

nového školského roka veľa zdravia, pozitívnej energie, šťastia, 

pracovných úspechov, optimizmu 

a pohody.  

Po slávnostnom príhovore boli 

žiaci prvých ročníkov rozdelení 

do tried a v sprievode svojich 

nových triednych učiteľov sa 
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presunuli do učební, kde dostali všetky potrebné informácie 

o fungovaní výchovno-vzdelávacieho procesu na našej škole. 

Pre prvákov si žiaci vyšších ročníkov pripravili rôzne aktivity, 

ktoré im mali pomôcť 

zoznámiť sa so svojimi novými spolužiakmi, učiteľmi a hlavne 

s novou školou. Každý odbor si pre nových študentov vymyslel 

vlastný program spojený s ich študijným zameraním. Noví žiaci 

boli rozdelení do skupín a každej skupine bol priradený jeden 

alebo dvaja starší žiaci, ktorých úlohou bolo nových žiakov 

sprevádzať po daných stanovištiach, oboznámiť ich s priestormi 

školy a porozprávať im nejaké tie klebety o učiteľoch. 

Imatrikulácie boli po navštívení všetkých stanovísk a splnení 

úloh zakončené vylúštením tajničky. Veríme, že si tento deň 
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naplno užili spoznali skratky do svojich učební. Preto, keď im 

„pípne“ zmena učebne na edupage, tak sa nestratia. 

 

  

redakčný tím 
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                  GRUZÍNSKO 
 

Žiaci našej školy v septembri absolvovali 

mládežnícku výmenu do Gruzínska. Keďže túto výmenu 

absolvovali štvrtáci, ktorí majú plné ruky práce s maturitnými 

skúškami, nemáme s nimi žiadny rozhovor.  

Zoznámte sa s Gruzínskom: 

Gruzínsko je štát na rozhraní juhovýchodnej Európy 

a juhozápadnej Ázie. Je to bývala republika ZSSR, a hraničí 

s Ruskom, Tureckom, Armenskom a Azerbajdžanom. Hlavné 

mesto je Tbilisi. Zaujímavosťou tejto krajiny je, že ako prví 

pracovali na vývoji prvého vína. Pri výrobe vína používali 

hlinenú nádobu zvanú qvevri, ktorá je zapísaná v kultúrnom 

dedičstve UNESCO. 

Naši absolventi navštívili mnoho pamiatok. Napríklad:  

  
Námestie Slobody 

šikmá veža v Tbilisi 

redakčný tím 
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ZAODEJ MA PROSÍM 
 

V novembri sme ukončili zbierku „Zaodej ma, prosím“ a 

žiaci zo žiackeho parlamentu odovzdali krabicu plnú vecí 

pracovníčkam Farskej charity v Ružomberku. Všetkým, ktorí sa 

do tejto charitatívnej zbierky zapojili, zo srdca ďakujeme.❤️ 

  

žiacky parlament 
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HALLOWEEN 

  redakčný tím 
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BODY ART 

 
Každý rok je vo vlasovom stylingu trendom niečo 

iné. Tento rok nie je prirodzenosť, ale upnutosť vo forme 

copíkov. Boxerské copíky – braidy boli typické pre ženy 

„boxerky“. Zrod týchto copíkov bol však na hlavách afrických 

černošských žien.  

Tento neprehliadnuteľný účes stihol obsadiť prehliadkové móla, 

červené koberce aj ulice. Športový i štýlový účes pristane nielen 

ženám, ale aj mužom. A práve tému „boxerské copíky“ mal 2. 

ročník celoslovenskej súťaže BODY ART v Incheba Expo 
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Bratislava, na ktorej sa zúčastnili žiačky našej školy Lucia 

Babicová a Dominika Pálušová. 

 

Obidve žiačky prezentovali našu školu s krásne vypracovanými 

copíkmi na krásnych modelkách. Podľa vylosovanej predlohy 

mali počas 90 minút vypracovať neprehliadnuteľný účes. 

Súťažiace prišli podporiť kaderníčky z 3.F a kozmetičky zo 4.B 

s majsterkami Furdekovou a Borošovou.  

Prvenstvo pre našu školu získala Dominika Pálušová. 

BLAHOŽELÁME!  

  
MOV Ľ. Furdeková 
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ŠKOLENIE ZAPLETANIA 

COPÍKOV 

 

Pletené copíky, takzvané braidy, patria najmä počas leta medzi 

horúce trendy. Mnoho žien si zamilovalo tento 

neprehliadnuteľný účes. Aj viaceré známe tváre si obľúbili 

zapletané copíky.  

Preto sa žiačky 1.ročníka s chuťou pustili do zapletania. 

Vyskúšali si aj zapletanie vlastných vlasov s prídavkom 

kanekalonu, aby účes nabral na objeme. Žiačky sa aj naďalej 

chcú venovať zapletaniu copíkov. S odstupom času bude ich 

práca kvalitnejšia a čas zapletania rýchlejší. Sú veľmi kreatívne 

a vďačné za školenie pani Marianke Sališovej. 

MOV V. Kmeťová 
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         MORAVSKÝ ŠAMPIONÁT 

 
V sobotu 7. októbra 2023 sa konal každoročný Moravský 

cukrársky šampionát v Olomouci (Flora Olomouc), na ktorom sa 

zúčastnila aj naša žiačka Timea Červeňová z 3.F triedy. Súťaž 

ponúkala viacero kategórií: svadobná torta roka, makrónky, 

dekoratívne medovníky, cukrársky exponát, modelácia 

cukrových kvetov, dekoratívne 3D medovníky a juniorská torta 

na tému česká/slovenská rozprávka. Zapojila sa do kategórie 

Juniorská torta na tému česká/slovenská rozprávka.  

 

Tímea sa zapojila do kategórie juniorská torta Zvolila si 

slovenskú rozprávku Janko Hraško. Torta mala typickú jesennú 
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chuť po karamelizovaných jablkách v lahodnej smotanovej plnke 

a mrkvovom korpuse. Umiestnila sa na krásnom treťom mieste. 

Počas celého súťažného dňa v priestoroch výstaviska Flora 

Olomouc bola možnosť byť súčasťou zaujímavého programu, 

ktorý ponúkal ukážky zdobenia perníkov, výrobu cukrových 

kvetov, výrobu modelovaných cukrových dekorácií a ich 

maľovanie jedlými farbami. Súťaž účastníkov obohatila o 

množstvo nových poznatkov, ktoré možno využiť pri tvorbe 

ďalších cukrárskych výrobkov. 

 

   redakčný tím 
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GALÉRIA ROZETA 
 

Ružomberské bavlnárske závody boli najväčším 

závodom v Rakúsko-Uhorsku. V roku 1994 bola „textilka“ 

sprivatizovaná, viackrát menila majiteľov i názov a v roku 2006 

sa dostala do konkurzu. S postupným zánikom výroby sa končí 

vyše storočná textilná história mesta. Galériu Rozeta slávnostne 

otvorili začiatkom septembra – symbolicky počas 

festivalu Fullove dni. 

Dňa 27.09.2023 sa žiačky odboru styling a marketing  spolu 

s Mgr. Kivoňovou a Ing. Babečkovou zúčastnili výstavy v 

galérii, ktorá mapuje časť histórie „textilky“ prostredníctvom 

tvorby 5 umelcov: Jozef Bajus, Danica Doležalová, Ján Havrila, 

Pavol Rusko a Júlia Sabová. 
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Žiačky spoznali textilnú históriu Ružomberka aj sledovaním 

dokumentárneho filmu k výstave Návrhári & návrhárky. Mali  

možnosť vidieť návrhy Jána Havrilu a textilnú metráž Júlie 

Sabovej zo zbierok Slovenského múzea dizajnu. Každá zo 

žiačok si mohla počas zaujímavého workshopu vyskúšať prácu 

dizajnérky a vytvoriť si grafický návrh textilného materiálu. 

 

  

redakčný tím 

https://www.facebook.com/muzeumdizajnu?__cft__%5b0%5d=AZX1SD0CIvjUCoBmx2ErHCpQ4lC_VZdvhA9pP4q68pgGm-16sL8THGRdRLcIV4GTRp2uv8toJp3tklYyvKYfMuRYopsvk0TXlwnDWIWtWNlmjY1H4QNTS2Vh3exqzLERgInIk2qOTPwC5HnCjENXLbKL7iOVSPBUtFdjD7aN7xVfZU82v9XxgZ5PXg4bUWpAYTJGHAs0tE_NwSu40F1Bq7Sb19iKvmVVzFsm8jtpbCf3rAxjls3pvnsAWTyWr1OiXII&__tn__=-%5dK-y-R
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VIANOČNÁ PREHLIADKA 

(fotogaléria) 

 
redakčný tím 
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MAJSTER PALACINKA   
 

Na celoslovenskej súťaži Majster palacinka sa v 

utorok 14. novemra fantázii medze nekládli. Šéfkuchárov z 

popredných tatranských hotelov, ktorí hodnotili výsledky práce 

okrem chuti a vzhľadu, zaujímal 

aj spôsob prípravy.  

Na netradičných palacinkách si 

mohli pochutnať nielen 

šéfkuchári, ktorí ich hodnotili, 

ale aj žiaci našej školy a nemohli 

chýbať aj škôlkari.   Ak vás 

nebaví stará klasika, na súťaži 

bolo veľa nových inšpirácií.   

Špenátová palacinka s levanduľovým džemom, či pohánková 

palacinka s lososom v 

smotanovo-kôprovej omáčke 

v súťažnej prehliadke pôsobili 

zaujímavo. Na prvom mieste v 

zlatom pásme sa umiestnili 

žiačky našej školy Sofia 

Hrčková a Tímea Červeňová s 

flambovanou palacinkou s 

datlami,  posypanou lyofi-

lizovanými malinami s creme brulee a gaštanovým pyré s jedlou 

hlinou.  
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  redakčný tím 
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NAVŽDY SA ZACHOVÁ...  
 

Ako býva zvykom, všetci maturanti si vo svojom poslednom 

ročníku užijú stužkovú slávnosť a ani tento rok to nebolo inak. 

Dňa 13.10.2023 mali triedy 2.H a 4.A spojenú stužkovú slávnosť  

a týmto článkom vám aspoň priblížiť, ako to prebiehalo od 

príprav cez samotnú stužkovú slávnosť, ktorá trvala až do tretej 

rána. Prípravy začali v septembri, kedy sa žiaci týchto dvoch 

tried začali pomaly ale isto dohadovať na tom, ako by mal podľa 

nich vyzerať ich nezabudnuteľný večer. Dohodnúť sa sa na 

spoločných veciach nemalo zo začiatku žiadny smer a bohužiaľ 

vznikli hádky a nedostatky, ktoré naznačovali veľmi zlý priebeh 

samotných príprav, či dokonca samotného večera.  
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 S blížiacim sa dátumom stužkovej sa oba kolektívy začali viac 

spájať, komunikovať a vytvárať spoločné názory s ktorými boli 

všetci spokojní. Z pôvodných dvoch osobitných nástupov sa stal 

jeden, začal sa nacvičovať aj spoločný tanec, či vyberať piesne 

k tancom. Všetko nabralo úplne iný smer a obe triedy sa stali 

akoby jednou. Vznikli nové priateľstvá, nezabudnuteľné 

momenty. Natočilo sa spoločné maturitné video do ktorého 

zapojili obe pani učiteľky triedne. Pani Ing. Moniku Babečkovú 

a pani Mgr. Mariannu Kubalovú. 

 Pondelok, pred veľkým večerom sa zišli všetci v telocvični, kde 

sa ladili posledné kroky každého tanca v programe.  
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V piatok pred stužkovou navštívili všetky dievčatá kaderníčky, 

kozmetičky a tešili sa na večer. 

  

V krásnych spoločenských šatách stáli dievčatá a ich jediný 

spolužiak vo vyžehlenom obleku pred učiteľmi, rodičmi 

a hosťami ako oficiálni maturanti. Na ľavej hrudi každého z nich 

žiarila zelená stužka, ktorá ich bude sprevádzať až do maturity.  

Zábava, smiech a radosť v očiach všetkých prítomných robila 

príjemnú a nezabudnuteľnú atmosféru.  
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S veľkou istotou by si obe triedy tento večer znovu zopakovali 

spoločne. Teraz sa už na malých hádkach a nezrovnalostiach 

medzi sebou zo začiatku len spoločne smejú a spomínajú na 

krásny večer v ich živote. 

 Užite si svoju stužkovú slávnosť aj vy, je to len jedenkrát za 

život a stojí to zato! 

 

 

  Viktória Kormančíková 
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ZASMEJME SA 

 
„Pán riaditeľ, môžete mi dať zajtra voľno?“, pýta sa v 

práci pán Novák. „Manželka chce, aby som jej pomohol s 

vianočným upratovaním.“ 

„Z takého dôvodu vám predsa nebudem dávať voľno!“, 

rezolútne to odmietne riaditeľ. 

„Ďakujem,“ vydýchne si zamestnanec. „Vedel som, že je na vás 

spoľahnutie.“ 

 

 

 

Rozprávajú sa dvaja patológovia na Silvestra: 

- Ty počúvaj, Jano, otvoríme toho Huberta? 

 

 

Dve blondínky sa túlaju po lese vyše 4 hodiny, zrazu jedna povie: 

ja už som unavená, kašlime na to, zoberme neozdobený… 

 

Idú dve blondínky po ulici a jedna vraví 

druhej: 

„Vieš, že tento rok budú Vianoce v piatok?“ 

„Dúfajme, že nie trinásteho!“ 

  

redakčný tím 
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VIANOČNÁ KAPUSTNICA 

(fotoreportáž) 
 

 

 

 
redakčný tím 



29 
 

OCENENIE VÝNIMOČNÝM 

ŠTUDENTOM 
 

Pri príležitosti sviatku 17. novembra, Dňa študentov, boli už 

tradične na mestskom úrade ocenení najlepší žiaci stredných 

škôl. Za našu školu si toto ocenenie prevzala Tímea Červeňová, 

žiačka III. F triedy v odbore cukrár.  

GRATULUJEME! 

 

 

 redakčný tím 
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ERAZMUS  

TRAVELLING IS 

LEARNING 

(fotoreportáž) 

 

  

redakčný tím 
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Zázrak z medu 

(fotoreportáž) 
 

 

 
redakčný tím 
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